
Referat FAU Foldnes skule 

Dato:  04.11.24 Referent:  Anja 

Sted: Foldnes skule   

 Disse er innkalt:  Møtt Forfall 

1. Kjersti(1A) X  

2. Marianne(1B) Vara  

3. Serina(2A) X  

4. Tone Synnøve (2B) X  

5. Morten(3A) X  

6. Renathe(3B) X  

7. Helene(4A)   X 

8. Anja(4B)  X  

9. Trude(5A) Vara  

10. Tonje(5B) X  

11. Håvard(6A) X  

12. Kari(6B) X  

13. Marthe(7A) X  

14. Renate(7B)  X 

 

 

Sak  Ansvarlig Frist 

1 Informasjon fra rektor 
Rektor takker FAU for støtten til frukt under skoleløpet. 
Elevene var engasjerte.  
Leseaksjonen har vært vellykket.  
Skolemiljøsamlinger gjennomføres i gymsalen, også med 
fokus på sosial læring. Det jobbes med felles rutiner i 
kommunen for hvordan jobbe for å hindre skolefrafall. 
Uteområdet er ferdig renovert. Området bak rødt bygg 
blir fortsatt forbeholdt de eldste elevene, og plassen ved 
innkjørslene blir for 1. – 4. trinn. Det nye apparatet blir 
for alle, blant annet etter innspill fra elevrådet. Det blir 
tider for Ziplinen slik som for bingen. 
Budsjettvedtak i kommunen om kutt, leksetilsynet er 
innstilt til over nyttår, lesekurstimer blir også innstilt (1. 
klasse skjermes). 

  

1 Adventsamling-Vårsamling 
Adventsamlinger: skolen ønsker å invitere foreldre inn 
fordelt utover året for å skjerme sårbare elever, 
personale, utlån av lokale (slipper stenging av gymsalen i 
flere uker) i den travle førjulstiden. Så i stedet for 
adventssamlinger vil trinnvise samlinger bli gjennomført 
fordelt utover våren.  

  



Gjennomføringen vil bli evaluert og FAU kommenterer 
at hele foreldregruppen bør inviteres inn til å delta på 
evalueringen, for eksempel på foreldremøte. 
Rektor oppfordrer klasskontaktene til å velge et annet 
tidspunkt enn desember til å samle foreldre og klassen. 

2 Innspill fra foreldre angående økonomi 
Det har kommet flere meldinger fra foreldre som er 
bekymret over at skolen må spare penger og dermed 
må gjennomføre sparetiltak som går utover elevene. 
Rektor kommenterer at dette er vedtak som gjelder alle 
skoler i kommunen, ikke bare Foldnes. Skolen prøver å 
gjøre innsparingene slik at det i minst mulig grad skal gå 
utover elever.  
 
Dette er en sak som Kommunalt Foreldreutvalg må 
engasjere seg i, siden det gjelder alle elever i 
kommunen. KFU har mulighet til å komme med innspill 
direkte til politikerne. 
 
FAU etterlyser felles informasjon fra kommunen om hva 
som blir bestemt slik at det blir helt tydelig at disse 
kuttene gjelder hele kommunen, og ikke bare Foldnes. 

  

3 17 mai 
Komiteen kaller inn til første møte i løpet av kort tid. 
Komiteen trenger kontaktinfo til alle klassekontaktene. 

  

4 Elevkveld-andre typer arrangement? 
Rundt 100 elever var med på forrige elevkveld. 
Tilbakemeldinger tyder på at elevene koser seg og har 
det kjekt.  
FAU vil fortsette å arrangere elevkvelder. Det vurderes 
om innholdet i elevkveldene kan variere litt fra gang til 
gang. 

  

5 Sommergaver lærere 
Denne saken utsettes til et seinere møte. 

  

6 Invitere Politi/barnevakten på foreldremøte 
Det har kommet ønske om arrangement med tema 
nettvett. Dette blir tatt opp igjen på neste møte. 

  

7  Eventuelt 
Det bør lages et budsjett og et regnskap for FAU for å få 
oversikt over økonomien, slik at vi vet hvor mye penger 
FAU har tilgjengelig. Da blir det lettere å planlegge 
eventuelle arrangementer i FAU sin regi. 
 
FAU bør vurdere om vi skal komme med en uttalelse til 
17. mai komiteen om premiering av aktivitetene, både 
med tanke på økonomi og miljø.  
 

  



FAU-representantene må passe på å etterspørre saker 
fra foreldregruppen i klassene til møtene. 
 
Det har kommet innspill fra foreldre om at spisetiden 
blir brukt til forberedelser til skolearrangement og at 
spisetiden blir forstyrret slik at elevene ikke får spist. 
Dette gjelder også bruk av film/Supernytt. Dette tas opp 
igjen med rektor på neste møte. 

 

Neste møte 02.12.24 

  


